
 

RAADSVRAGEN EX. ARTIKEL 19 RVO 

Woerdense PFAS-normen 

Afgelopen vrijdag 29 november heeft het kabinet besluiten genomen om bouwprojecten die zijn stilgevallen als 

gevolg van de strenge PFAS-normen weer op gang te brengen. De norm van 0,1 microgram per kilo is tijdelijk 

versoepeld met een factor 8 (0,8 mg per kilo). Deze norm is per 1 december 2019 in werking getreden. 

Daarnaast is de procedure voor het vaststellen van lokale PFAS-waarden vereenvoudigd, waardoor het college 

hierover een besluit kan nemen zonder een apart besluit van de gemeenteraad. Ten slotte is de bezwaar- en 

beroepprocedure aangepast; bezwaar en beroep kennen geen opschortende werking meer. Met andere woorden: 

als er bezwaar wordt gemaakt of beroep wordt aangetekend hoeft het werk in bouwprojecten niet te worden 

stilgelegd.  

De Woerdense VVD vindt het belangrijk dat ook in Woerden bouw- en baggerbedrijven weer aan de slag kunnen. 

Daarvoor moeten in de gemeente de bodemkwaliteitskaarten actueel en vastgesteld zijn. Daarom heeft de 

Woerdense VVD de volgende vragen aan het college: 

1. Hoe vergevorderd is de actualisering van de bodemkwaliteitskaarten in de gemeente Woerden? Wanneer 

zullen de actuele bodemkwaliteitskaarten worden vastgesteld? 

2. Heeft het college op basis van gemeten achtergrondwaarden reeds informatie over locaties waar 

eventueel een hogere (soepelere) norm kan worden vastgesteld? Zo nee, wanneer komt deze informatie 

beschikbaar? 

3. Indien het antwoord onder vraag 2 ja luidt: 

a. Waar kan een hogere norm voor PFAS worden vastgesteld? 

b. Is het college voornemens hiertoe over te gaan en hiervoor gebruik te maken van haar eigen 

beslissingsbevoegdheid? Zo nee, waarom niet? 

4. Welke acties onderneemt het college om lopende (bouw)projecten of aanbestedingen daarvoor vlot te 

trekken, zodra de nieuwe tijdelijke norm definitief in werking treedt? 

Namens de fractie van de Woerdense VVD, 

Florian van Hout 


